



**iBioSign's Maternal Health Intercultural Centre (MHIC)**  
**Centre interculturel de santé maternelle d'iBioSign**  
**1-5380, chemin Canotek Road, porte 1**

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend congratulations to Dr. Gabriel Pulido-Cejudo, Ph.D., President and CEO, International Centre for the Advancement of Health Regional Innovation and Science (ICAHNIS), along with the management and staff of

**iBioSign's Maternal Health Intercultural Centre (MHIC)**

in recognition of its official opening at 1-5380 Canotek Road.

As Head of Council, I want also to thank the senior management of ICAHRIS for investing in Ottawa as a prime community for iBioSign's MHIC.

Allow me to offer my best wishes to the management and employees of iBioSign's MHIC for success with their new facility.

Dated March 28<sup>th</sup> 2017

J'ai l'immense plaisir de féliciter, au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, le D<sup>r</sup> Gabriel Pulido-Cejudo, Ph.D., président-directeur général, Centre International pour l'Avancement de la Santé, l'Innovation Régionale et la Science (CIASIRS), ainsi que la direction et le personnel du

**Centre interculturel de santé maternelle d'iBioSign**

à l'occasion de son inauguration au 5380, chemin Canotek, porte 1.

En tant que chef du Conseil, je tiens également à remercier la haute direction du CIASIRS d'investir à Ottawa et d'avoir choisi notre ville comme lieu privilégié pour ouvrir ce centre.

Je présente à la direction et aux employés du Centre interculturel de santé maternelle d'iBioSign tous mes vœux de réussite à leur nouvelle installation.

Fait le 28 mars 2017

**Jim Watson**  
**Mayor of Ottawa/Maire d'Ottawa**